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Z A P I S N I K 

Sa devete (9) redovne sednice Skupstine opstine Dragas, odrzane dana 30.10.2019, sa pocetkom 

u 10:00h, uz sledeci: 

D n e v n i   r e d 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne sednice Skupstine opstine Dragas, 

2. Razmatranje i usvajanje Finansijskog Izvestaja za period Januar-Septembar 2019 god. 

3. Razmatranje i usvajanje Periodicnog Izvestaja za Implementaciju preporuka datih u 

Izvestaju Kancelarije drzavnog Revizora, 

4. Razmatranje i usvajanje nacrta Predlog Pravilnika o Uslovima, kriterijumima I 

postupcima dodele subvencija I usvajanje Odluke za Javnu raspravu, 

5. Eventualno 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda? 

prelazimo na glasanje, ko je za usvajanje dnevnog reda? Usvaja se jednoglasno. 

 

Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na prvu tacku dnevnog reda, u pitanju su zapisnici sa predhodne 

dve sednice skupstine. Prelazimo na usvajanje zapisnika sa 8 sednice, ima li primedaba, posto 

nema, ko je ZA usvajanje zapisnika. Usvaja se jednoglasno.  

 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu –  Sledeca tacka glasi: Razmatranje i usvajanje Finansijskog Izvestaja za period 

Januar-Septembar 2019 god u vezi kojeg dajemo rec Predsedniku. 

g.Shaban Shabani –Na osnovu člana 58, tacka J  Zakona 03/L-40, Zakon o lokalnoj samoupravi 

službena novena Rrepublike Kosova 20/2008 od dana 04/06/2008,  kao i clana 45.4 zakona o 

menadziranju javnih finansija i odgovornosti 03/l-048,  predstavljam kratak predlog izveštaja o 

realizaciji budžeta za devetomesecni period Januar- Septembar 2019 godine. Izveštaj u sebi 

sadrži informacije u vezi budžeta toka gotovog novca prihoda rashoda za robe i usluge rashoda 

za komunalne usluge subvencije i transferi kao i troškovi za kapitalne investicije. Ovaj 

finansijski izveštaj predstavlja prihode i rashode za mesec Januar- Septembar kao i vrši 
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upoređivanje ovih promena sa prethodnim periodem predhodnih godina. Budžet opštine Dragaš 

je usvojen na skupštini u visini od 8.404.652 eura nakon prebacivanja ne potrošenih sopstvenih 

sredstava iz 2018 godine u visini od oko 741.232.83 eura i prihoda od fonda do donatora u visini 

od 13.028 tako da budžet u izveštajnom period dostiže sumu u visini od 9.158.913.48 eura.  

Budzet u ovom izvestajnom period je potrosen u visini od 4.610.600.49 eura te uporedu sa 

proslom godinom realizaciaj je niza za 3.98 %. Dok budzet Januar- Septembar je u totalu 

potrosen u visini od 50.34 %.  

Plate i dodaci su povećani uporedo sa izvršenjem periodu prošle godine iz razloga zbog 

povećanja plata na nivou države u visini od 1.5 % kao i povećanje godina o radnom stažu. 

Troškovi za robe i usluge su manje za 3.54 %. Opštinski troškovi su visi za 7.72 % uporedo sa 

prošlom godinom ovo povećanje je rezultat isplate nekih faktura koje nisu bile isplaćene u 

prošloj godini. Subvencije i transferi su vecu za 509.71 % uporedu sa istim periodem prosle 

godine. Ove godine su izvrsene vise uplate na ime individualnih dobitnika zbog nekih 

emergentnih slucajeva koji su se obratili opstini, kao I uplate za nevaldine I medjunarodne 

organizacije. Troškovi za kapitalne investicije u ovom izveštajnom period, su nize za 33.84 %, 

iako u ovo vreme izvestavanja smo imali puno projekata koji su u toku realizacije. Svi projekti 

su u procedure tenderisanja I nadamo se da ce se do kraja godine zavrsiti veci deo njih. Sopstveni 

opštinski prihodi su ove godine veci za 3.19  % uporedu sa istim periodom godine u tabeli se vidi 

da izdavanje izvoda rođenih izvoda umrlih nije na nivou kakav je bio ranijih godina ali ih ovde 

sistem registruje kao poreske obveznike. Tako da Poštovani delegati danas imamo ovaj izveštaj 

te se nadam da će vašim diskusijama se ovaj popuniti i samo ovaj izveštaj. Ovo je ustvari izveštaj 

o potrošenim sredstvima to su fakture koje su isplaćene i sve je u potpunom redu. A moja je 

zakonska obaveza da skupštinu izveštavam svako tromesečje u vezi toka realizacije sredstava. 

Mi smo u fazi potrošnje budžeta. Ovo je trece tromesečje. Svi troškovi koji su načinjeni su 

opravdani i ja se nadam da će tako biti i ubuduće. 

g.Naser Myrtezani – Pozdrav svima, u vezi Izvestaja, na papiru sifre su dobre I normalno da 

opstini treba jedan takav Izvestaj, medjutim stanje na terenu je lose, I mi kao politicka partija 

imamo nase primedbe na terenu, konkretno, autor projekata, nikada nije izasao na terenu da vidi 

kako se izvode projekti, on to radi sedeci kod kuce. To je isto kao da predsednik sedi kuci a da 

poslove vodi od kuce ili da mi nastavnici vodimo nastavu od kuce. Ovaj covek treba da izadje na 

terenu da vidi kakvo je stanje I kako se radi. Cak na nekim lokacijama nije ni zapoceto sa 

radovima. Total kapitalnih troskova za 2018 je bilo vise od 1 milion eura, dok 2019 samo 

697.000 sto je velika razlika uporedu sa proslom godinom. Imamo tender vode, koji se po 8 put 

vraca za razmatranje/procenu, imamo put Zapluzje-Crni kamen, projekat koji se nije realizovao a 

koji je bio predvidjen. Predmet je na Sudu, put Zrze-Plajnike takav projekat jos nije ni zapoceo, 

Ugovor o delu za posebne usluge, sta su to posebne usluge, imamo onda sifru troskovi za otpad, 

imamo skroz drugaciju sifru od one iz prosle godine. Realizacija budzeta je 33 % niza uporedu 

sa proslom godinom. Ostali troskovi putovanaj u zemlji, dostizu sumu od oko 14.000 eura, sto je 

velika razlika sa proslom godinom gde smo imali 1400 eura. Ovo su ove brige koje imamo. Put 
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ka stadionu u Dragasu I ove godine nije realizovan, imamo postavljanje kocki u Dragasu, koje se 

rade po nikakvom kriterijumu, skidaju se kocke I postavljaju se nove, one stare su bile bolje nego 

ove sto se sada postavljaju. Nadlezni koji su zaduzeni nisu nijednom izasli na terenu da vide 

stanje. Imamo skolu u Bresane, radovi jos nikako nisu poceli da se odvijaju, normalno ako se ta 

sredstva ne iskoriste otici ce u suficit. Trazimo da imate konstruktivniji pristup radovima koji se 

obavljaju na odredjenim mestima. Pravilnik koji ste nam dostavili je kopija Pravilnika iz Peci, 

samo 2 clana su uzeta iz Pravilnika opstine Pristina a ostalo je iz Opstine Pec. 

g.Shaban Shabani – Moze da se slozimo da ima razlike od onoga sto predstavljamo ovde I stanja 

na terenu, ako izvrsimo rekapitualciju investicija koje imamo ove godine uporedu sa proslom 

godinom, mozemo reci kako sto sam I naveo na pocetku nizi stepen investicija, na to je uticao 

izbor ekonomskog operatera koji je trebao da vrsi nacrt projekte a to smo morali da uradimo jer 

smo imali primedbu Revizora da smo do sada radili sa predmerime I predracunima. Kod nacrta 

projekta moramo da cekamo da se projekti urade, on mora da izadje na teren, mi smo govorili I 

sa operatorima da u svakom selu postoji I jedna osoba iz sela pa cak I delegate da budu prisutni 

tokom izrade projekta, merenja moraju biti na terenu a ne u kancelariji. US-AID nam je 

pomogao da iznadjemo resenje povodom pitanja nerealizaovanih sredstava za projekat vode. 

Takodje je zabrinjavajuce ne realizacija projekta Zapluzje-Crni kamen, na Sudu smo sa 

operaterom. Opstina Dragas je 4-5 ugovoro o delu koje se racunaju specijalne usluge, mi smo 

kao opstina na veoam zadovoljavajucem nivou. Komunalni troskovi su veci, imali smo dogovor 

sa Eko regionim o povecanju cene, tako da je I celokupna cena povecana na osnovu vece 

povrsine za ciscenje. Putovanje u zemlji, nije u pitanju trosak sluzbenika vec trosak na ime 

transporta ucenika iz Rence, Pllav I slicno. Postavljanje kocki u Dragasu je projekat Ministasrtva 

Ambijenta, oni su napravili projekat, oni su sponsor I oni nadgledaju radove. U vezi Pravilnik, 

Asocijajacija Kosovskih opstina za svojim kolegijumima rade nacrt Pravilnika, koji je veoma 

slican sa svim ostalima, onda se adaptira na osnovu konfiguracije terena svake opstine. Pravilnik 

ce ici na javnu raspravu, pa ako mislite da treba da se izmeni, moze izmeniti celokupan 

Pravilnik. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje. Ko je ZA-16, PROTIV-7, UZDRZAN-0. Zakljucujem 

da se tacka dnevnog reda usvojila.  

 

Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na sledecu tacku koja glasi: Razmatranje i usvajanje Periodicnog 

Izvestaja za Implementaciju preporuka datih u Izvestaju Kancelarije drzavnog Revizora, 

g.Valon Shabani – Ova tacka se tice plana I Izvestaja za Implementaciju preporuka datih u 

Izvestaju Kancelarije drzavnog Revizora, gde se kaze da opstina takodje treba da pokaze I plan 

kako planira da sprovede preporuke, mi smo kao opstinja pripremili taj dokumenat, kao sto vidite 

ovaj material je poslat I kancelariji Revizora. U medjuvremenu smo cak ispunili I jos neke 
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obaveze, kao sto su formiranje komisije za registarciju imovine, postavljanje kodova I sl. Mi smo 

na vreme dostavili svu dokumentaicju koja je bila zahtevana od strane Kancelarije Revizora. 

g.Laurat Krasniqi – Pozdrav, director je na generalni nacin obuhvatio preporuke koje su veoma 

ozbiljne. Revizor pominje u svojim izvetsajima na kancelarije internog revizora nije popunjena 

adekvatnim osobljem. Realno tu radi samo jedna osoba, a treba da ih bude vise, vi u tom pravcu 

niste uradili nista. Kada treba da otvorite konkurs da sredite vase ljude onda takve konkurse 

otvarate a gde treba nista ne radite iako je to preporuka Glavnog Revizora za ova sector. 

g.Shaban Shabani – U pravu ste kada kazete da je potrebno vise ljudi, mi imamo komitet za 

reviziju, zakonski mi smo ispunili obavezu,bilo je receno od strane MF-a da se dopuni ovaj 

sector ali da uspolenici budu od izvan nase opstine. Nismo samo mi,ima opstina koje funkcionisu 

samo sa jednim revizorom. Nije lako da sve preporuke realizujete odjednom, glavno je da smo 

mi angazovani da sve sto je preporuceno iznadjemo mogucnost da ispunimo preporuku. 

g.Zinaida Elmazi – Postovani, ovde vidim da nigde nije spomenuta Kancelarija za rodnu 

ravnopravnost, niti je ispalniran budzet za tu kancelariju. Zasto se ta kancelarija zaobilazi, ona je 

od velikog znacaja I treba da ima svoj budzet a ko ce da je kontrolise to je vec drugo. Posto je u 

pitanju zaposljavanje, mi ovde gledamo na polnu ravnopravnost, pre neki dan smo bili u Peci gde 

smo pricali o rodnoj ravnopravnosti, gde su zene zastupljene samo 30%, uglavnom u skupstini a 

kod nas u Dragasu nema ih nigde. Mi smo imali devojku koja je aplicirala za kancelariju u 

Povratku, ta rodna ravnopravnost se diskriminise, primate ljude sa strane a prioritet je bio da se 

primaju ljudi iz opstine Dragas. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje. Ko je ZA-17, PROTIV-6, UZDRZAN-0. Zakljucujem 

da se tacka dnevnog reda usvojila.  

 

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na sledecu tacku koja glasi: Razmatranje i usvajanje nacrta Predlog 

Pravilnika o Uslovima, kriterijumima I postupcima dodele subvencija I usvajanje Odluke za 

Javnu raspravu, otvaram diskusiju. 

g.Valon Shabani – Mi kao izvrsna cvlast smo formirali jednu komisiju koja je radila ovaj 

Pravilnik, takodje nam je pomogao jedan saradnik US-AID-a, danas trazimo da se donese odluka 

o slanju istog na javnu rasparavu, gde cete moci davati vase primedbe. Mi cemo u ponedeljak 

obvjaviti u rubric objava I nadleznu osobu koja ce primate vase preporuke. Odrzacemo I javnu 

raspravu, gde ce ucestvovati gradjani, faremri, student I ostali koji su zainteresovani. Mi jedan 

Pravilnik vec imamo, ovaj je manje vise generalniji Pravilnik. U vezi modela, ovaj Pravilnik je 

nacinjen od velikog broja eksperta, kao sto su direktori svih opstina, predsednici kolegijuma svih 

opstina, predsedavajucih I njima su pomagali ekspreti iz DEMOS-a I MALS-a. Onda smo imali 
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jedan model, te su onda opstine na osnovu konfiguracije menjali ili dodavali ono sto je trebalo da 

se menja. Nacelno ovo je jedan model svih opstina, DEMOS-a I MALS-a. 

g.Refik Latifi – Postovani, I ja zelim da dam moj doprinos u vezi ovog predlog Pravilnika. 

Zakon o LS daje pravo opstinama I skupstinima da formiraju akte u okviru nadleznosti I polja 

delovanja, na osnovu Zakona svi opstinski akti moraju biti u skladu sa zakonima I ustavom 

Republike Kosovo. Imajuci u vidu navedeno, ja sam nacelno za ovog predloga, ali cu svakako 

dati I moje misljenje I primedbe. Pocecu sa stranom 3, clan 7 je nastavak tacaka clana 6 umesto 

da se zapocne za tackama 1,2,3. To se treba popraviti. Na strain 6, Clan 13 kod subvencija u 

obrazovanju, tacka 1.2 stipendije za ucenike srednje skole (jednina), zasto je ograniceno samo na 

jednu srednju skolu? Ja mislim da se ne treba ogranicavati vec da se daju I ostalim ucenicima 

koji pohadjaju druge srednje skole kao sto je u Prizrenu a rezidentni su gradjani nase opstine. 

Clan 15 zaboravili ste da ubacite paragraph 1, I da kod tradicionalne zanate trebati ubaciti 1.1 I 

da se tako nastavi. Clan 21 koji se vezuje za stranu 11 I ovde je napravljena greska u redosledu 

paragrafa. Na zadnjoj strani, clan 26 Prelazne, ukidajuće i završne odredbe, predvideli ste clan a 

ne I ukudajuce odredbe. Znaci ovde treba da se ubaci jos jedan paragraph. Takodje u slucaju 

konflikta ili nesuglasica nema dispozicija. Moramo biti obazrivi da Pravilnik ne bude u sukobu 

sa Zakonima na snazi na nacin kako ne bi dosli u suprotnost sa preambulom. Clan 27, Ova 

uredba stupa na snagu 15 radnih dana nakon registracije u kancelariji za protokol nadležnog 

ministartstva za lokalnu samoupravu, kao i nakon objavljivanja na službenim jezicima na 

opštinskom vebsajtu. Mozda ste trebali da staviti MALS jer su oni koji nas monitorisu. Vidno je 

da je ovaj Pravilnik kopija Pravilnika opstine Pec iako je director pokusao da opravda, juce smo 

imali cak debate gde mi je I oduzeo pravo govora I da dam moje misljenje do kraja. 

g.Velid Hadzisin – Postovani, ovaj Pravilnik ispunjava kriterijume jedne dobre osnove za dodelu 

subvencija, iako mi se ne dopada to sto se Skupstine iskljucuje iz ovog Pravilnika, tako sto se sve 

nadleznosti pripdodaju predsedniku. Pocev od clana 8 tacka 2 gde se kaze “Predsednik opštine, u 

skladu sa stavom 1 ovog člana, dozvoljava dodelu subvencija za fizička lica do iznosa od 1.000 

evra.” Znaci fizicka lica imaju limit ogranicenja da ne smije postavljati zahteve vise od 1000 

eura, ili u koliko dodje neki zahtev veci od 1000 eura on se jednostavno odbije, da li tu Skupstina 

ima pravo odlucivanja ukoliko imamo zahtev veci od 1000 eura ili pak KPF. Drugo kod clana 5 

tacka 3 se kaze” Fizičko lice može biti korisnik subvencija koje dodeljuje opština ako su poreske 

obaveze prema opštini ispunjene.” Mi u clanu 20 imamo kategorije koji bi mogli biti 

potencionalni korisnici subvencija a to su ozbiljni zdravstveni slucajevi, da li cemo od takvih 

kategorija traziti potvrdu o placenom porezu ili cemo njih iskljuciti obaveza da to dostave, 

takodje osobe ne tako ozbljnih zdravstvenih problema ali bez prihoda I oni bi trebali biti 

izuzetak, predlazem da se u clanu 5 stavi recenica da potvrda o placenom porezu nece biti 

potreba kod kategirije clana 20 tacka 2.1 I 2.2. Ako je moguce da ovaj predlog bude na glasanju.  

g.Zaim Hajredini – Postovani, pozdravljam izmene Pravilnika jer sada ima veci I siri dijazepam 

od onoga sto smo imali ranije, primedbe pozdarvljam takodje jer dopunjuju ovaj Pravilnik. Kao I 

kolega se slazem da se treba skinuti deo o kompletitranju dokementacije za posebne kategirije, 
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iako ce Pravilnik ici na javnu raspravu, ako to ne uradimo otezacemo ljudima kojima su bas 

potrebne subvencija, a tu ulaze I deca ciji roditelji nemaju mogucnost da izvrse te obaveze, kao I 

zdravstveni slucajevi, ovako mi cemo im samo otezati.  

g.Shaban Shabani – Mi cemo preko Zapisnika evidentirati sve vase primedbe, iako cemo nakon 

ovoga imati javnu raspravu na kojoj ce se prihvatati sve priemdbe. Iako ovaj Pravilnik govori I 

siroj temi subvencija, opstina mozda nece imati mogucnosti da podrzi sve ovo sto predvidja 

Pravilnik, ali ce svakako se iznaci mogucnost da dodeljuje subvencijama onima kojima je 

najpotrebnije. Svakako ako do dana usvajanja imate jos neke druge primedbe molim vas da to 

dostavite kako bi na vreme bile inkorporirane u Pravilniku. Za javnu raspravu odlucujete vi.  

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje. Ko je ZA-22, PROTIV-0, UZDRZAN-0. Zakljucujem 

da se tacka dnevnog reda usvojila.  

 

Peta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na sledecu tacku koja glasi: Eventualno, imate rec delegati. 

g.Naser Myrtezani – U vezi puta koji se radi od strane Ministarstva infrastrukture Tyrbe-

Zaplluzhje, mi vidimo da se radi na ovom putu ali ja imam jedan zahtev kao gradjanin, kao 

delegat ili stanovnik Zapluzja, da stavite vase mehanizme u funkciji jer imamo dve smetnje 

tamo, prva kod Zjuma kod krivine“Pule“ tu imamko problem kao i kod mosta u Zapluzje, taj 

problem se nastavlja i dalje, ako oni traze nesta, vi imate pravo da nekako izmenadzirate sa tim 

porodicama da se ovo stanje sa ovim smetnjama resi. Mnogo je ljudi trazilo da se ovo pitanje 

podigne na visi nivo. Vi ste oni koji trebaju da diskutuju ovo pitanje sa tim ljudima. Predsednik 

ako zeli ima ta zakonska prava da to uradi. Drugo: Kod direktorijata kulture, koliko je kostao sve 

nacionalni festival kulture koji se odrzao u Bresane, da li su isplaceni svi oni koji su bili 

ukljuceni, jer je bilo zalbe da neki ljudi nisu isplaceni. Pre neku vecer sluzbenici opstine su bili u 

restoranu Dielli gde su vecerali, da taj novac nije mozda bio od ovog festivala. Takodje imam 

primedbu oko rasporeda nastave po skolama, u nekim skolama se pocinje u 7:30 negde 8:00 

negde 9:00 nismo toliko velika opstina da ne mozemo da izmanedziramo ove programe. Direktor 

obrazovanja nikada ne dolaze na sastanke skupstine ja bi zeleo da to njemu kazem. Ne da dolazi 

samo pocetkom skolske godine vec cesce, on je zaduzen za obrazovne politike u nasoj opstine. 

Da li su skole snabdevene ogrevom i da li su podeljene knjige po svim skolama. U mojoj skoli 

immamo nedostatak knjiga koje smo trazili. Verujem da je tako i u ostalim skolama. Hvala.  

g.Laurat Krasniqi – U okviru ove tacke zelim da pomenem brigu stanovnika sela Sajne, put koji 

vodi ka proglasenoj industrijskoj zoni je postao deponija cvrstog otpada. Predsednik je verovatno 

obavesten, ovo je jedna fotografija ilustracije radi, kocke koje skidaju ovde u Dragasu jedan veci 

deo ovih kocki se baca tamo, da li vasi inspektori preduzimaju mere ili vise pije kafe neznam. Na 
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vama je da preduzmete krake, mi kao skupstina smo odvojili sredstva za ciscenje deponija, sta 

cete vi uraditi? 

g.Zinaida Elmazi – Imam par pitanja, prvo u vezi deponija, jos se nije pocelo da se radi u vezi 

njih, odbvojena su sredstva, kada ce se iznaci mogucnost da se radi na tome. Drugo: ulozili smo 

velike investicije za srednje obrazovanje na Sajnovacki raven, skola je gotova, u cemu je 

problem i zasto ucenici vec ne krenu u toj skoli da pohadjaju nastavu. Trece: Dajte da nam novi 

objekti ne propadaju, prosli put sam pomenula problem od prosle godine koji se realizovao u selu 

Mlike, videli ste fotografiju, nadam se da ima odredjeni rok za zalbe, molim vas da mi izadjete u 

susret i da se ti propusti adekvatno odrade, ta sela su jako mala i malo sredstava dobijaju, mi 

zaista zelimo da ono sto bude odradjeno da bude kvalitetno a ne da radimo po nekoliko puta. 

g.Velid Hadzisin – Moja pitanja se vise odnosi na skupstinu, to jest na predsedavajuceg sa 

svojim stafom. Imamo AU koje je izdalo ministarstvo u vezi saradnje sa selima i naseljama, mi 

smo pre dve godine usvojili Pravilnik sada se taj Pravilnik na osnovu AU treba izmeniti, to bi u 

najkracem roku trebalo doci na dnevni red, na polivini smo mandata a jos nismo formirali odbore 

po selima a gradjani to zahtevaju i ocekuju. Drugo: Imamo pravilnik koji smo nekako izbacili iz 

vida, to je Pravilnik  o postovanju radnog vremena, nama se omladina vraca kuci u 6 ili 7 sati 

ujutro, tada kada mi ostali ustajemo da bi otisli na posao. Ta omladina negde boravi i preko nam 

je potreban jedan takav Pravilnik koji ce regulisati radno vreme raznih poslovnih delatnosti kako 

bi smo zastitili nasu omladinu. Hvala Bogu da je Vlada Kosova ukinula kockarnice i kladionice 

jer u protivnom ne bi bila dobra situacija.  

g.Seljman Osmani – Imam jedno pitanje, formiranje seoskih odbora, pola mandata je proslo. 

Pitanje za direktora Emergerncije, imamo u zadnje vreme pojavu pozara, da li ti pozari prete i da 

li su opasnost za naseljena mesta i da li je stanovnistvo ugtrozeno, drugo: sta je direktorijat 

povodom toga preduzeo, da li su pozari lokalizovani, hvala. 

g.Shpetim Hajredini – Postovani, mi smo svedoci za mnoge projekte koji se realizuju u Dragasu, 

ali smo takodje i svedoci mnogih problema sa kojima se suocava ovaj narod. Pre 3 dana u selo 

Kuk se desila jedna nesreca, zahvaljujuci Allahu bez ljudskih zrtava i zivotinja. Pozar koji je 

zahvatio jedan depo i dve stambene kuce je bio zastrasujuci za selo Kuk. Ono sto zelim da  

kazem da smo imali veoma sporu intervenciju nadleznih organa u ovom slucaju vatrogasaca. 

Mozda nisu ni krivi za kasnjenje jer treba da predju vecu distancu puta da bi stigli do sela gde se 

mogu desiti pozari. Proslo je, ali se nadamo da se takve stvari ne desavaju. Veoma opravdano je 

da izvrsna vlast donese odluku da teritorija Opolja treba da ima jednu vozilo koje ce se koristiti u 

ovakvim slucajevima. U tom slucaju sgurno bi intervencija bila brza. Takodje imamo situaciju ne 

postojanja hidranata za sela. Trazim da se i oni postave po selima. Molim Boga da se vise ovo ne 

desava, ove tacke koje sam pomenuo trazim da se uspostave. 

g.Nexhat Isufi – Postovani, imam jednu preporuku ili primedbu koju daju gradjani za projekat 

koji ne ide po standardima vec po necijim hirovima. Neznam tacno da li organ za prijem radova 
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je odgovoran vama ili je to neka druga komisija koja prima izvestaj od organa za prijem radova. 

Na jednom sastanku koji je odrzan u selo Blac, predsednistvo je trazila ostavku iz razloga ne 

regeularnosti tokom izvodjenja radova, nadgledac radova ili organ koji prima radove nije 

pozitivno odgovorio na ove reakcije.  Seoski odbor ima veliki pritisak od strane naroda, zelim da 

znam kako ide ta procedura, predsednistvo sela ce siguro doneti ove primedbe i u pisanoj formi u 

visu izvestaja, projekat da se primi ako je po papirologiji. Izasao sam za govornicom da kazem 

da ako se ne uzmu u obzir primedbe seoskog odbora da ce se oni povuci, kako da se formiraju 

seoski odbori ako nemaju podrsku nadleznih oragan, opstine, policije i ostalih. Zaista je u ovom 

pojektu nacinjeno mnogo neregularnosti. 

g.Shaban Shabani – Postovani, pokusacu da odgovorim na vasa pitanja onoliko koliko mogu da 

dam odgovore. Naser je postavio nekoliko pitanja, u vezi odredjenih smetnji na putu i smo zaista 

za pronalazenje resenja, forma koja vrsi poslove ima svog nadleznog organa, tu imamo i 

nadgledaca radova iz ministarstva, prvi deo pripada njima, medjuti i mi kao opstina imamo 

obavezu, sigurno u ovom drugom delu, ne stedimo se po tom pitanju, zaista ta pitanja nisu samo 

finansijske prirode vec tu ima i drugih elemenata. Sreca je sto je to 3 godisnji projekat i da 

postoji mogucnost intervencije, imali smo slucaj da se ranije tako desavalo. Ostaje i drugi deo 

oko kompenzacije, videcmo kako, preko ministarstva ili opstine, bitno je da se ovo uradi voljom 

svih aktera. Mi kao opstina donosimo odluke za opsti interes, u slacaju kada imamo smetnje 

jedne strane procedure se odugovlace. Mislim da ljudi ne smetaju i nece smetati ako se iznadje 

pravo resenje, u procesu smo, nijedna prilika nije iskljucena i mislim da ce se resiti problem. 

Kod festivala, on je zasvan javnim pozivom, kostao je 12.000 eura, nema tajni u tom pravcu, 

odrzan je, kod pitanja placanja, na osnovu Pravilnika 70 % sredstav se alociraju a 30 % se 

placaju nakon dostavljanja Izvestaja, mozda ima informacije da jos nisu svi isplaceni, sigurno ce 

se to zavsriti u medjuvremenu. Mislim da ne vredi pominjati veceru. Kod rasporeda, mislim da 

treba da bude unikatan za sve i funkcionalan. Tu mozda vise imaju ulogu menadzeri skola. 

Koliko sam obavesten skole su snabdevene ogrevom, kod knjiga ima ponekad problema, mislim 

da ce direktori to uskoro zavsriti. Laurat-mi smo upoznati sa tom deponijom, inskpektori su 

angazovani i rade svoj posao, ponekad se otpad baca i nocu, ne prijavljuju se slucajevi. Kod 

kocki oni su rezultat enoviranja centra i u ocekivanju smo pronalaska druge destinacije za njih. 

Nakon sto smo izradili Pravilnik o saradnji sa selima, dobili smo sugnal iz nadleznosg 

ministarstva da ce se Zakon menjati te da ce i Pravilnik trebati menjati, takav nacin rada ne znam 

koliko je dobar za nas, jer tu se predvidjalo samo 18 saveta, fakticki za dva sela 1 savet. U nasoj 

situaciji je tesko tako funksionisati. U vezi pozara, do sinoc je bilo alarmantno, medjutim sada je 

sve pod kontrolom, vatriogasci su stavili pozar pod kontrolom, Jelak nije zahvacen. Isto i Kuk, 

sreca nije bilo zrtava, posebno vozilo za jedan deo je malo tesko, mozda izgradnja hidranata je 

lakse i bolja ideja. To bi bilo sve.  

g.Betim Merdiu – Ovim zavrsvamo danasnje zasedanje Skupstine. 

Priprema:          Predsedavajuci: 

Stručna služba SO Dragaš       Betim Merdiu 


